

## Referat styremøte NOP-Vatne

Dato	Tid	Sted
13.12.2018	18:00	Svartemyr

<b>Tilstede:</b>	Frode Eiane,	S.O. Hagbø,	Geir Martin Alvestad,	Åsbjørn Idland,	Britt Helen Torkildsen,
	Kristen Robertsen,	Trond Eriksen			
<b>Forfall:</b>	Tom Hetlevik,	Jone Wahlberg	Alan McGilvray,	Bjørn Birkeland	

**NOTE:** Det oppfordres til å lese referatet i forkant av styremøter for å slippe å ha en fullstendig gjennomgang av referatet hver gang, da dette er en tidstyv. Åsbjørn Idland må få tilsendt referat på vanlig post.

Sak nr.	Innhold/beskrivelse/sak	Ansvarlig/aksjon	Tidsfrist
1.1	Anmerkninger på innkalling?	husk å sende sms varsel	N/A
1.2	Valg av ordstyrer	S.O Hagbø	N/A
1.3	Valg av referent	Trond Eriksen	



# NOP Vatne

Sak nr.	Dato oppdatert	Saksopplysninger/beskrivelse	Ansvarlig for aksjon	Tidsfrist	Utført Ja/nei	Avsluttet
	05/12-17	Han har sagt ja. Har også spurt om Ståle Rørvig.	Erik Andre	01/04-18		
	13.02.18	intet nytt				
	10.04.18	"pistolskytingens grunnlegende enkelhet" av petter brattli kan vurderes.	Brit			
	11.09.18	Settes på vent foreløpig, vi går videre med en "instruks" for vaktene på hvordan og hva som vi skal gå gjennom når nye kommer. Send epost til sentralt å høre om de har noe vi kan bruke. Erik Andre informeres	S.O.Hagbø			
	13.12.18	på vent				
2.6	13/9-17	Trond skal sjekke om vedtektsendringene er registrert sentralt.	Trond	12/12-17		
	05/12-17	Ikke utført, fått purre mail fra sentralt	Trond			
	13.02.18	Ikke utført, fått purre mail fra sentralt	Trond			
	11.09.2018	Ikke utført, fått purre mail fra sentralt	Trond			
	13.12.18	Ikke utført, fått purre mail fra sentralt	trond			

	2.8	13/9-17	Brukermanual for vendeanlegget bør lages. Ikke delegert enda.	Frode Eiane	12/12-17				
		13.02.18	Avvent nytt anlegg						
		05/12-17	Avvent med tanke på nytt system som kommer, stenges						
		11.09.18	Må lage brukermanual for nytt og gammelt anlegg	frode og hagbø					
		13.12.18	Ikke nok driftserfaring ennå. vent til våren						
	2.1	13/9-17	Dugnadspunkt:Legge opp strøm til skivene sammen med drenering.	Trond	12/12-17				
		05/12-17	Har snakket med Bjørsvik, må levere inn detaljerte planer på hva vi ønsker utført.						
		13.02.18	Bjørsvik ønsker å gruse hele plenen... hør med dem om status						
		11.09.18	Dette vil skje seinere i høst, traktor er på verksted.						
		11.09.18	Må bestille trekkerør som kan ligge klart når forsvaret skal grave/drenere.	hagbø					
		13.12.2018	Må purre på nytt, har gravd hull for å se hvor ledning går.						
	2.12	13/9-17	Dugnadspunkt: Flytte lamper fra standplassleder buen til skivebu.	Bjørn Birkeland	12/12-17				
		05/12-17	intet nytt						
		13.02.18	Bjørn ser på saken						
		11.09.18	Flyttet men ikke koblet opp, mangler koblingsboks						
		13.12.2018	Har koblingsboks men ikke utført ennå.						
	2.13	13/9-17	Dugnadspunkt: Punkt som overføres til neste år: Kle om toalett.	S.O.Hagbø	12/12-18				
		05/12-17	intet nytt						
		13.02.18	skal tas til våren						
		11.09.18	skal tas til våren, har ikke lagt av materialer						
	2.21	13/9-17	Josef har tilbudt seg å lage nye notatbrett til stevnebruk. Frode skal følge opp.	Frode Eiane	12/12-17				
		05/12-17	Har opprettet dialog med Josef.	Josef, Allan, Bjørn					
		13.02.18	Ikke kommet videre						
		11.09.18	Josef har laget et konsept... trenger å oppdatere.. arket er A6						
		13.12.18	Sjekk status						
	2.27	05/12-17	Oppdatere våpenkoffert utlånserklæring	Trond					
		13.02.18	intet nytt						
		11.09.18	nye våpen og nye navn, må oppdateres	Frode					

		13.12.18	Må oppdateres pga nye våpen, har fått 3 nye enkle kort, Frode oppdaterer						
2.34		05/12-17	Milepæler oversikt: Stevne Søknader 1.sept; Momskompensasjon, sjekk tidsfrist; når nye aktiviteter kreves må det legges inn påminnelse for neste år.,	Trond					
		13.02.18	intet nytt						
		11.09.18	Må oppdatere for 2019						
		13.12.18	trenger input til hva som skal på liste, sette på "ansvars lista"... kan flyttes til admin møte						
2.37		05/12-17	Referat fra admin møte 21/11-17 må skrives og lastes opp på hjemmeside.	Hagbø Trond					
		13.02.18	finner ikke referat						
		11.09.18	Ligger nå i mappe på gdisk, må legges ut på nettsiden						
		13.12.18	må lages pdf og lastes opp på nettside						
2.39		13.02.18	Planer om skytebane på vatnefjell sammen med Sandnes Pistol klubb. NOP ønsker å være med. Møte med Sandnes pk er avholdt. Forslag til årsmøte at styret får mandat til å gå videre med formål om å samarbeide med sandnes pk for skytebaneprojekt på vatnefjell.						
		10.04.18	Godkjennelse fra årsmøte for å forsette. Har opprettet gruppe fra NOP som skal være med.						
		10.04.18	Hagbø leste opp referatet fra skytebane møtet.						
		11.09.18	Har ikke hatt møte siden før sommer.						
		13.12.18	Hagbø har snakket med dem i dag. har vært oppe i sandnes kommune den 11.12.18, venter på referat på dette møte.						
2.51		10.04.18	Lager på skytebane i svingen, 50mtr. Vi foreslår å gi HV tilgang til halve delen. Innerste delen kan de ta over. Vi lager vegg.						
		13.12.18	Trond purrer på hva og hvordan og når.						
2.55		11.09.18	Vaktmøte: forslag 16.oktober 2018	Jone		ja			
2.57		11.09.18	Varsle Politi om når medlemmer melder seg ut av klubb. Dette gjøres av medlemsansvalig.						
		13.12.18	Gjøre i januar 2019						
2.58		11.09.18	Be om tilbakelevering av kort fra Palmer familien. Sjekk oppmøte statestikk før det bes om kort tilbake	Trond					
		13.12.18	Vi tar en opptelling og konklusjon etter nyttår						
2.59		11.09.18	Lage en oversikt over hvor mange ganger de med kort har vært på trening	trond					

	13.12.18	Vi tar en opptelling og konklusjon etter nyttår							
2.6	11.09.18	Jobber med stillingsbeskrivelse, ref styremøte 14/8	alle						
	13.12.18	jobbe med							
2.61	11.09.18	Robertsen sjekker i postkassen for de nye våpenkortene. Tom har noen av de.	Robertsen		ja				
	13.12.18	Roibertsen har hentet kort, fått 3 stk			ja				
2.62	11.09.18	Bror til S.O. Hagbø har 1 tonn med bly og forslag er at NOP-Vatne kjøper til 6kr/kg for å selge til medlemmer. Styret sier ja.	Hagbø						
	13.12.18	Hagbø har hentet prøver, veiet til 896 kg. hentes rundt juletid							
2.63	11.09.18	Hagbø har kjøpt 30tusen 22cal som ligger på sandnes arms til klubben. Vurdere å hente ut disse fra sandes arms.	info						
	13.12.18	hagbø tar ut resten av beholdning, fordeles og lagres hos medlemmer. Frode lager liste over hvem som har etc							
2.64	11.09.18	Nytt "administrasjonsmøte", med Frode, Jone, Hagbø, Trond, Alvestad, Tom. Dato 23oktober	trond		ja				
	13.12.18	utført			ja				
2.65	11.09.18	Vurdere hjelp fra sentralt angående beste praksis på styrearbeid, tilbud sendt til nop via epost i 2018	Hagbø						
	13.12.18	Vi følger denne opp i 2019							
2.66	13.12.18	Vi har kjøpt en Glock av Åsbjørn. Har lyst å kjøpe justerbart sikte for at den kan tilpasses mange skyttere. det finnes 2 typer, det koster 2.366kr det ønskes. Styret gir OK for å kjøpe et sikte, hagbø tar ballen. Hører rundt om nye tilbud.							
2.67	13.12.18	Agenda for årsmøte, vi må ha med status på brønnøysund info som eget punkt.							
2.68	13.12.18	Stevnekræsj selv om vi har gjort alt kretsen ønsket. 31.08.2019 kræsj me koppervik, sandnes og nop-vatne. ny ledig helg i uke 37... 13,14,15.sept blir ny helg... Frode oppdaterer liste på sportsadmin							
2.69	13.12.18	Må ordne bank tilgang slik at alle uttak og betalinger må godkjenning. Robertsen fikser.							
2.7	13.12.18	Ønsker å hente ut visa kort i bank som da ligger hos Robertsen.							
2.71	13.12.18	Ønske om å spør HV ved Ola Sandsbråten om å få et kort (Hagbø sitt) til utvidet åpningstid							
2.72	13.12.18	vurdere å få hjertestarter							
2.73	13.12.18	Se på mulighetene å få en prosjektor til klubbhuset for møter etc.							

